
 

 

Zápis z 3. jednání Výkonného výboru OLaMS 
soutěžní ročník 2023/2024 
Ostrava 
6.11. 2023 
 
 
Přítomni: 
VV OLaMS – Jiří Kroupa, Tomáš Hruška, Jaromír Kubáč, Vladimír Černín, Filip Fňukal, Tomáš Zbořil 
Sekretariát - Robert Segeťa, Radomír Mrázek, Zdeněk Cholek 
ČF – Lukáš Dolejš 
 
 
Program jednání: 
 

1. VV OLaMS 
2. LK OLaMS 
3. KRR OLaMS 
4. EK OLaMS 
5. KMM OLaMS 
6. KRD OLaMS 
7. Školení a semináře trenérů 
8. DK OLaMS 

 
 
ad1) VV OLaMS  
VV projednal: 

a) Termín příštího jednání 
rozhodnutí: 

- 4. jednání se bude konat 4.12. 2023 
b) Změna majitele budovy sídla sekretariátu OLaMS 
- sekretář R. Segeťa informoval o aktuálním stavu a plánovaných změnách 
- proběhla diskuze 

 
 
ad2) LK OLaMS 
VV se zabýval: 

a) Seznam umožněných startů 
- sekretář Z. Cholek informoval o umožněných startech 
b) Pokuty LK 
- sekretář Z. Cholek informoval o udělených pokutách 

 
 
ad3) KRR OLaMS 
VV projednal: 

a) Rozvojový plán 2023/2024 
- sekretář R. Mrázek prezentoval aktuální stav plnění rozvojového plánu 
- podrobněji byly diskutovány zejména tyto body 

o PP1 
o PP2 
o školské soutěže (ZŠ, SŠ) 
o práce s oddíly (KTG Bruises Opava) 

b) soutěž juniorek 
- sekretář Z. Cholek informoval o celkem 3 přihlášených družstvech 
c) regionální redaktor 
- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 
d) MS KO ČUS 
- sekretář R. Mrázek informoval o konání VH v termínu 23.11.2023 
- sekretář R. Mrázek informoval o konání schůzky k LODM 2024 v termínu 27.11.2023 

 
 
ad4) EK OLaMSs 



 

 

VV projednal: 
a) Rozpočet 2024 
- VV projednal návrh rozpočtu 

rozhodnutí:  
- VV schválil rozpočet na rok 2024 
b) Čerpání rozpočtu 2023 
- sekretář R. Segeťa informoval o aktuální ekonomické situaci 

 
 
ad5) KMM OLaMS 

a) LODM 2024 

- sekretář R. Mrázek informoval o aktuální situaci 

- sekretář R. Segeťa informoval o přidělení dotace z MS KO ČUS 
b) „Nábory“ – marketinkový projekt 

- T. Zbořil přednesl myšlenku podpůrné náborové kampaně „Září s florbalem“ v rámci celostátní úrovně 

- proběhla diskuze 

- z diskuze vyplynulo, že se VV tomuto návrhu bude věnovat na dalším jednání 
c) Mládežnická členská základna 

- T. Zbořil přednesl předsedovi KVM Lukáši Dolejšovi návrh na zpracování dat počtu aktivně zapojených dětí 
v soutěžích ČF (kategorie přípravky, elévů a mladších žáků) v sezonách 2018/2019 (před covidem), 2022/2023 a 
období září-října 2023, tak, aby byly zpracovány počty hráčů zapsaných v ZOU 

- T. Zbořil navrhnul na základě získaných dat zpracovat analýzu (trendy, medián, min/max) a porovnat získaná data 
s ostatními regiony a případně i jinými sporty, kdy cílem analýzy by měl být vývoj v rámci naší členské základny 

- L. Dolejš se zapojil do diskuze a vyjádřil se, že za KVM ČF se pokusí tyto data a analýzu zajistit 
 
 
ad6) KRD OLaMS 
VV projednal: 

a) Systém vzdělávání rozhodčích 2023/2024 

- J. Kroupa informoval o obsahu a průběhu jednání ze setkání hlavních školitelů (17.10.2023) 

- další jednání proběhne 14.11.2023 
b) Semináře v sezóně 2023/2024 

- J. Kroupa informoval o proběhlých a plánovaných seminářích 
 
 
ad7) Školení a semináře trenérů 
Sekretář R. Mrázek informoval o proběhlých i plánovaných seminářích a školeních trenérů. 
 
 
ad8) DK OLaMS 
Byly projednány případy: 

a) Tomáš Revenda (TJ Sokol Šenov/TJ Slovan Havířov) – nesportovní chování vůči rozhodčímu 
rozhodnutí: 

- zastavení závodní činnosti na 4 zápasy 
usnesení: 

- VV schvaluje rozhodnutí DK OLaMS 

- sekretář bude informovat výše zmíněné osoby a oddíly o těchto rozhodnutích 
zodpovídá: R. Mrázek  termín: 15.11. 2023 

 
 
 
Vypracoval:       Schválil: 
Robert Segeťa       Jiří Kroupa 

manažer OLaMS       hejtman ČF OL kraje 

8.11. 2023 


